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Foreldrearbeidsutvalget (FAU) - møte nr. 9 
 Fjellsdalen skole 

02.05.2023 

Tidspunkt: 19.00 – 20.30 Sted: Personalrommet (2. etg) 

Innkalt av: Solveig W Eriksen 

Ordstyrer: Solveig W Eriksen Referent: Kristine Eidesen 

Innkalt: 

 

 

 

 

 

1. trinn: Maiken O. Høvik, Marte Ingeborg Stangenes, Bjarte Grønstøl 
2. trinn: Torunn Rosenberg Aulie, Bente Krakhellen (kun 2 klasser) 
3. trinn: Mette Didriksen, Karina Eltvik, Ida Mjelde Hanstveit 
4. trinn: Georg Gundersen, Solveig W Eriksen, Camilla Barmen 
5. trinn: Kristine Eidesen (kun 2 klasser) 
6. trinn: Silje Borvik, Alexandra M. Liseth-Hansen, Trond Gulbrandsøy 
7. trinn: Fabian Tapia, Trude Mette Savland, Monica Bjørnsund 
Rektor Mette Mikkelsen 

Meldt forfall: 

Vara: 

Camilla, Monica, Trude Mette, Bjarte, Silje, Fabian, Mette D, Mette M. 

Vara for Monica: Atle Nygård.   
  

 
REFERAT 

 
Saksnr. Sakstittel 

1.  Godkjenning av innkalling og saksliste 
v/ Solveig W Eriksen 

Saksliste godkjent uten kommentar.   

2.  Godkjenning av referat  
v/ Solveig W Eriksen 

Referat godkjent uten kommentar.  

 

3.  Info fra rektor 
Informasjonssak v/ Mette Mikkelsen 

Utgår grunnet sykdom.  

4.  Status økonomi 
Informasjonssak v/ Silje Borvik 
 
Intet nytt.  
 

5.  Foreldrearrangement - status 
v/ Monica Bjørnsund, Fabian Tapia, alle.  

Utgår grunnet sykdom. Kontaktinfo til politiet er gitt videre på Spond. 

 



            
  

 
 

            
           

 
 

Saksnr. Sakstittel 

6.  Avklaringer 17. mai 

v/ Kristine Eidesen, Bente Krakhellen, alle.  

Frysen sjekkes med Mette, Solveig sjekker. Når kan den settes på?  

Silje er tilgjengelig både på forhånd og for veksel på 17.mai.  

Godteposer: 20 kr, 15 biter.  
Lykkehjul og fiskedam kr 20.   

Diskusjon om ulike løsninger til neste års 17. mai: Levere inn lodd, og trekke premie på 
aktivitetsloddet?  

Oppfordre til å lage heiarop i klassene til å bruke i toget?  
Foreslå kåring på skolen? Høre med de angående kåring?  

Sjekke mulighet for å bruke høyttaler når korpset går ut av toget.  

Endring av program-rekkefølge: 
Underholdning starter kl 15.30, må kommuniseres godt.   

7.  Skjerm til måltid i skoletiden (sak innmeldt fra foresatte til FAU trinnrep.) 

Hvordan stiller skolen/lærere seg til skjerm ved måltid og hvorfor bruker man skjerm til 
måltid? 

Flere elever forteller hjemme at det til lunsj i skoletiden vises skjerm, og at det kun 
innimellom er høytlesning fra bok, men dette er sjeldent. Det argumenteres på at skjerm og 
mat bør ikke forbindes med hverandre. Skjerm kan også være god faglig input, gi matro, løse 
praktiske utfordringer osv.  

Det informeres/diskuteres rundt organisering av spisetid/arbeidstid for lærere.  
I Bergen kommune inngår spisetid som undervisningstid. Undervisningstiden må da flyttes til 
slutten av dagen dersom spisetid ikke er definert som undervisningstid. Hvis en lærer skal ha 
spisetid, må det inn noen andre som skal ha tilsyn, dette kan gi utfordring med antall ansatte. 
Dette er politikk og økonomi. 

SFO har en plan for måltid, de har praktiske utfordringer, men det har blitt tatt hensyn til, og 
det oppleves at dette er tatt tak i på SFO.  

Konklusjon: FAU viser forståelse for lærerens utfordringer, men ber om redegjørelse fra 
rektor rundt tanker og grunnlag rundt skjermtid ved lunsj. 

8.  Trafikksikkerhet på skoleveien – (sak innmeldt fra foresatt på FAU-mail) 
v/ alle 
 
Det bes om at FAU gir høringssvar på Handlingsplan for trafikksikkerhet 2022-2025, 
kommunale veier med frist er 5. mai.  
 
Ønsker bedre trafikksikkerhetstiltak ved Bønestoppen, spesielt ved Nordre Bønes sameie ved 
Bråtet, og inn mot gangveien til skolen. Begge overgangsfeltene kommer rett etter sving. 
Nordre Bønes sameie har meldt dette inn til kommunen ved flere anledninger. Det er blitt 
laget fartsdumper. 
 
Konklusjon: FAU skriver ikke høringssvar da fristen er for kort.  
 
 
 

https://www.bergen.kommune.no/hvaskjer/kunngjoringer/handlingsplan-for-trafikksikkerhet-2022-2025-kommunale-veier
https://www.bergen.kommune.no/hvaskjer/kunngjoringer/handlingsplan-for-trafikksikkerhet-2022-2025-kommunale-veier


            
  

 
 

            
           

 
 

Saksnr. Sakstittel 

9.  Arbeidsutvalg - skolens områder, Bøneshallen, annet? 
Diskusjonssak v/ alle 

Skal vi sette ned ett eller flere arbeidsutvalg/ arbeidsgrupper? 
Mange saker krever involvering, hvordan kan vi organisere oss for å få system på å involvere 
oss i saker.   

Det lønner seg å engasjere seg og følge med. Da tas det fortere tak i!  
Kapasitet/ arkitektur/ utnyttelse er kanskje ikke saker vi skal bruke energi på?  
Vi bør jobbe i saker vi kan ha en reel stemme i. 

Konklusjon: Bente forhører seg om det kan være aktuelt å invitere oss selv inn i 
arbeidsgruppe «Nytt klubbhus» hos Bønes IL dersom dette er en aktiv arbeidsgruppe. 

10.  Amfi og uteområdet 
v/ Trond Gulbrandsøy 
 

Cubus arkitektselskap har tegnet opp et nytt amfi. Det må søkes om dispensasjon fra 
avstandskravet til vannledning som skal være 4 meter. Amfi blir flyttet lenger opp i terrenget 
og skråningen sikres. Større asfaltert plass. Oppstart kan være over sommeren dersom 
dispensasjonssøknaden innvilges.  

Kostebilen har kostet og ryddet plassen for grus, steiner og røtter.  

Bommen – rektor følger opp/purrer kommunen jevnlig.  

11.  Eventuelt 
v/ alle 
 
Utfordringer med å oppnå kontakt med skolen grunnet sykemeldinger. Hvem forholder vi oss 
til? Det foreslås at vi finner en kontaktperson i fravær av rektor. Solveig undersøker.  
Anmerkning: Kontaktnavn er i ettertid lagt ut på spond. 
 
Styrets sammensetning endres til neste skoleår – vi trenger ny nestleder og kasserer og 
muligens også ny referent.  
 
Gi beskjed til Georg om du ønsker å være med natteravnene. Kristine legger ut lenke for 
påmelding på Facebook. 
 
Rykter om at det foregår diverse i nærmiljøet vårt, både tyveri og narkotika.  
Bry deg om både egne og andres barn.  Det går rykter om salg av hasj og Prime-puff på 
Bønes. 

12.  Neste møte 
v/ Solveig W Eriksen 

• Siste møte og avslutning: Tirsdag 13. juni kl. 19.00 på Kniksen, Oasen 

 Godkjenning av referatet 

Godkjent uten kommentarer i Spond.  

Signatur:  

 

 


